

Compte rendu de l'assemblée du 18 août, 1913, p. m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—(15535) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu : D'autoriser la remise à M. John Leahy d'un dépôt de \$100, fait en rapport avec la pose d'une conduite d'eau dans la rue Fullum, de Amity à Sherbrooke.

2.—(15559) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu : D'autoriser la pose de 900 pieds de tuyaux à l'eau de 8" dans la rue Louis Veillot, à partir du côté sud de la rue Sherbrooke au côté sud de la rue Turenne, au coût approximatif de \$2,375, à être pris sur le crédit voté pour la pose de conduites d'eau dans différentes rues.

3.—(15518) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu : D'autoriser la pose de 3,300 pieds de tuyaux à l'eau de 8", sur la rue Hector, au nord de la rue Souigny, au coût approximatif de \$6,300, à être pris sur le crédit voté pour la pose de conduites principales dans différentes rues.

4.—Soumises des offres de construire un kiosque sur la Ferme Fletcher, d'après plans et devis faits par le Surintendant des Bâtisses, savoir :

Damien Lalonde (avec chèque de \$391.50)	\$3,915
James Shearer Co., Ltd	4,409
A. Emery Lapierre	3,328

Résolu : De référer lesdites offres à M. le Commissaire Ainey.

Monsieur le Commissaire Lachapelle laisse son siège.

5.—Le Bureau prend en considération une lettre de M. E. A. Robert, Président de la Compagnie des Tramways, transmettant une copie de la réponse qu'il a adressée au Comité du Monument Cartier, au sujet du site proposé pour l'érection de ce monument sur l'avenue du Parc.

Résolu : D'inviter le Président et le Gérant de la Compagnie des Tramways à une conférence au Bureau avec le Comité du Monument Cartier, à 11 heures a. m.

6.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, sur les soumissions reçues le 12 du mois courant, pour le pavage de certaines rues.

Résolu : 1° D'accorder le contrat à la Bithulitic Paving Co., Ltd, pour la construction d'un pavage spécial avec surface d'usure de 2" d'épaisseur sur les rues suivantes :

Rue Plessis.—D'Ontario à Sherbrooke	\$9,079.20
Rue Saint-André.—De Sherbrooke à Cherrier	3,878.10

2° D'accorder le contrat à la Sicily Asphaltum Paving Co., pour la construction d'un pavage spécial avec surface d'usure de 2" d'épaisseur, partiellement en asphalte, sur les rues suivantes :

Rue Berri.—De Sherbrooke à Rachel	\$20,922.36
Rue Saint-Timothée.—D'Ontario à Sherbrooke	5,477.40

3° D'accorder le contrat à la Sicily Asphaltum Paving Co., Ltd, pour le pavage des rues ci-dessous, partie en blocs artificiels et partie en asphalte :

Rue Richmond.—Autour du Carré	\$8,195.45
Rue Nicolet.—De Sainte-Catherine à Ontario	13,545.63
Rue Valois.—De Sainte-Catherine à Ontario	16,105.44

4° D'accorder le contrat à la Sicily Asphaltum Paving Co., Ltd, pour le pavage des rues ci-dessous, partie en blocs de granit et partie en asphalte :

Report of meeting held on the 18th August, 1913, p. m.

His Worship the Mayor, Chairman. And all the members of the Board.

1.—(15535) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved : That the refund to Mr. John Leahy of a deposit of \$100, made in connection with the laying of a main on Fullum street, from Amity to Sherbrooke street, be authorized.

2.—(5559) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved : That the laying of 900 feet of 8" water pipes be authorized on Louis Veillot street, from the south side of Sherbrooke street to the south side of Turenne street, at an approximate cost of \$2,375, to be charged against the appropriation voted for the laying of mains in different streets.

3.—(15518) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved : That the laying of 3,300 feet of 8" water pipes be authorized on Hector street, north of Souigny street, at the approximate cost of \$8,300, to be charged against the appropriation voted for the laying of mains in different streets.

4.—Submitted offers to construct a kiosk on Fletcher's Field, according to the plans and specifications prepared by the Superintendent of Buildings, viz :

Damien Lalonde (with chèque of \$391.50)	\$3,915
James Shearer Co., Ltd	4,409
A. Emery Lapierre	3,328

Resolved : That said offers be referred to Commissioner Ainey. Commissioner Lachapelle left his seat.

5.—The Board considered a letter from Mr. E. A. Robert, President of the Tramways Company, transmitting the copy of a letter he sent to the Cartier Monument Committee, anent the projected site, for erecting thereon, the said monument, on Park avenue.

Resolved : That the President and Manager of the Tramways Company be asked to confer with the Board and with the Committee of the Cartier Monument at 11 o'clock a. m.

6.—Submitted a report from the Chief Engineer anent the tenders received on the 12th inst. for paving certain streets.

Resolved : 1° That the contract be awarded to The Bithulitic Paving Co., Ltd, for the construction of a special paving with a wearing surface, 2" thick, on the following streets :

Plessis street.—From Ontario to Sherbrooke	\$9,079.20
St. André street.—From Sherbrooke to Cherrier	3,878.10

2° That the contract be awarded to The Sicily Asphaltum Paving Co., for the construction of a special paving with a wearing surface 2" thick, partly with asphalt on the following streets :

Berri street.—From Sherbrooke to Rachel	\$20,922.36
St. Timothée street.—From Ontario to Sherbrooke	5,477.40

3° That the contract be awarded to the Sicily Asphaltum Paving Co., Ltd, for paving the undermentioned streets, partly with artificial blocks and partly with asphalt :

Richmond street.—Around the Square	\$8,195.45
Nicolet.—From St. Catherine to Ontario	13,545.63
Valois street.—St. Catherine to Ontario	16,105.44

4° That the contract be awarded to the Sicily Asphaltum Paving Co., Ltd, for paving the undermentioned street, partly with granite blocks and partly with asphalt :